
N-VA Leopoldsburg doet oproep aan gemeentebestuur:

“Communiceer snel en duidelijk over nieuw 
recyclagepark op domein Reigersvliet”
Al een hele tijd geleden besloot het schepencollege dat het nieuwe containerpark op domein 
Reigersvliet zou komen. “Een belangrijke beslissing voor alle inwoners van onze gemeente, 
maar duidelijke communicatie van het gemeentebestuur blij�  uit”, stelt gemeenteraadslid 
Toni Fonteyn vast. “De N-VA zit net als heel wat inwoners met vragen: geraakt het nieuwe 
containerpark wel tijdig klaar? En wat met de mobiliteit rond Reigersvliet?”

De N-VA heeft lang gepleit voor het behoud 
van het huidige containerpark. We legden de 
nodige contacten zodat onze inwoners niet 
naar betalende Limburg.net-sites in andere 
gemeenten moesten. N-VA-minister Zuhal 
Demir verlengde de vergunning van het ‘oude’ 
containerpark tot eind 2022. “Het nieuwe 
containerpark zou dus al tegen begin volgend 
jaar klaar moeten zijn”, weet Jos Berghmans. 
“Of dat zal lukken, is een groot vraagteken. 
De bodem van de nieuwe locatie is namelijk 
vervuild en moet eerst gesaneerd worden.”

Ook het verkeer rond het nieuwe container-
park ziet er problematisch uit: 

Fase 1: afsluiten van straten en eenrichtingsverkeer
Er is een aangepast circulatieplan nodig voor de Bivakstraat, Heppenstraat en Craenen-
hoefweg, met eenrichtingsverkeer in sommige straten en tonnagebeperkingen tot vijf ton. 
De Heppenstraat wordt ter hoogte van de spoorwegovergang afgesloten. Wat gebeurt er dan 
met de nieuwe vrachtwagenparking. En met de afvalwagens? Moeten die via het centrum 
naar het recyclagepark? Het gemeentebestuur beperkte zijn communicatie eerst tot enkele 
nabije buurtbewoners. Op vraag van de N-VA volgde een communicatie voor álle inwoners.

Fase 2: ontsluitingsweg 
In deze fase legt het Vlaams Gewest langs het spoor een ontsluitingsweg aan van ongeveer 
600 meter, van de Heppenstraat tot de Craenenhoefweg. Een snelle realisatie is belangrijk, 
want pas daarna komt er een einde aan de beperkingen uit fase 1.

Fase 3: leefbaarheidsgordel rond Leopoldsburg en Heppen
De derde fase is een leefbaarheidsgordel rond de kernen van Heppen en Leopoldsburg. 
Dit kan de omleidingsweg worden waarvoor de N-VA al tien jaar pleit.

“We hebben bij de burgemeester en de mobiliteitsambtenaar aangedrongen op een snellere en 
betere communicatie met de bevolking en de gemeenteraad”, zeggen Toni en Jos. “De weerstand 
bij de bevolking is al groot. En die wordt nog groter bij een gebrek aan informatie en inspraak.”

Beste inwoners van 
Leopoldsburg en 
Heppen,

Ook in de eerste weken van 
het nieuwe jaar leverden 
we onze bijdrage aan het 
bestuur van onze mooie 
gemeente. Ondanks de 
verschillende corona-
beperkingen werken we 
constructief mee aan het 
beleid. Maar constructief 
meewerken wil niet zeggen 
dat we blindelings de 
verschillende beleidslijnen 
volgen. Voor ons impliceert 
dit dat we kritisch 
nadenken over de genomen 
beslissingen. 

In deze editie gaan we 
verder in op het dossier van 
Reigersvliet en het toekom-
stige recyclagepark. Ook 
het meerjarenplan trok onze 
aandacht tijdens de laatste 
gemeenteraden.

Ik wens u veel plezier met 
het lezen van ons nieuwste 
huis-aan-huisblad. Hou 
zeker onze socialemedia-
kanalen in het oog voor 
toekomstige N-VA-
activiteiten. 

Dorinda 
Vandecauter
Afdelings-
voorzitter

Bestuurslid in de kijker: Denise Blommaert (p. 2) Wie is het kind van de (gemeente)rekening? (p. 3)

“Het nieuwe recyclagepark zou begin volgend 
jaar de deuren moeten openen, maar er zijn nog 
heel wat vragen en onduidelijkheden”, aldus 
raadsleden Toni Fonteyn en Jos Berghmans.
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  u via onze Facebookpagina als eerste op de hoogte bent van onze initiatieven en activiteiten? Like onze pagina N-VA Leopoldsburg.

  u ons ook kan vinden op onze website www.n-va.be/leopoldsburg?

  uw rijbewijs vervalt na tien jaar? U moet zelf de vervaldatum bewaken en tijdig een nieuw rijbewijs aanvragen. De gemeente brengt 
u daarvan niet op de hoogte.

  uw vertrouwde bushalte vanaf 2023 wel eens kan wijzigen? We komen hier in een later nummer op terug.

  de N-VA ook dit jaar blijft aandringen op een verlaging van de gemeentebelastingen? Nu nog de andere partijen in Leopoldsburg 
overtuigen van een verlaging in 2023. Anders is het pas voor 2025.

  er allerlei leuke acties aankomen naar aanleiding van valentijn, Pasen, Moederdag en Vaderdag?

  die acties volledig coronaproof zijn?

  die acties toegankelijk zijn voor zowel leden als niet-leden? Hou dus zeker onze Facebookpagina in het oog!

Wist je dat …

Bestuurslid in de kijker:
DENISE BLOMMAERT
Denise, stel jezelf eens voor.
Ik ben 74 jaar, ik ben geboren in 
Wolvertem als nakomer in een gezin 
van negen. Mijn vader was spoorweg-
arbeider. Na mijn studie ben ik gaan 
werken in het Brusselse. Leuven, de 
geboortestad van mijn man, werd onze 
woonplaats. We hebben een dochter en 
een zoon. Omdat ik mijn kinderen zelf 
wou opvoeden, ben ik thuis begonnen 
als onthaalmoeder. Ondertussen ben 
ik ook de trotse grootmoeder van twee 
fantastische kleinkinderen, Femke (15) 
en Niels (14).

Wat zijn je interesses?
Mijn voornaamste hobby’s zijn lezen, 
handwerken en koken. Ik luister 
bovendien graag naar muziek, ook naar 
mijn man als hij op zijn Hammondorgel 
speelt. Uiteraard breng ik ook regel-
matig tijd door met mijn kleinkinderen. 
Ik zorg daarnaast met plezier voor de 
hondjes van mijn dochter.

Wat zijn je politieke ambities?
Verschillende jaren geleden ben ik bij 
N-VA Leuven als bestuurslid verkozen 
en ook bij de laatste gemeenteraads-
verkiezingen stond ik op de lijst. 
In juni 2020 zijn mijn man en ik in 
Heppen komen wonen. Ik wil me hier 
inzetten voor een gemeente waar de 
mensen elkaar ontmoeten en in goede 
verstandhouding samenleven. Mijn 
aandacht gaat in het bijzonder naar 
leuke ontmoetingsplaatsen, dieren-
welzijn, een bruisend verenigings-
leven en ons historische en culturele 
erfgoed.

Wat brengt de toekomst?
Ondertussen ben ik bestuurslid bij 
N-VA Leopoldsburg. Samen met onze 
fijne groep N-VA’ers zet ik me volle-
dig in voor een samenleving waarin 
iedereen gelijk is.

leopoldsburg@n-va.be
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N-VA hekelt onverantwoorde fi nanciële keuzes van gemeentebestuur:

“Belastingbetaler is het kind van de (gemeente)rekening”
Elk jaar moet het gemeentebestuur aan de gemeenteraad verantwoorden hoe de � nanciële toestand evolueert en welke bijsturingen 
aan het meerjarenplan nodig zijn. We stellen spijtig genoeg vast dat er voor de periode 2020-2025 weer veel budgetoverschrijdingen 
en tegenslagen zijn die u als inwoner direct in uw portemonnee raken. Het bestuur hee�  blijkbaar nog steeds niet begrepen dat 
geld niet aan de bomen groeit. De ene zware meeruitgave volgt de andere op. Permanent stellen we ons dus vragen zoals: zijn deze 
uitgaven realistisch en wel echt nodig? Brengen ze onze gemeente � nancieel niet nog meer in gevaar?

Het gemeentebestuur moet de tering 
naar de nering zetten en wat meer 
bescheidenheid tonen.” 

Liesbeth Jannis, gemeenteraadslid

De N-VA neemt vanuit de oppositie 
haar verantwoordelijkheid. 
We stemmen consequent tegen 
overbodige uitgaven.” 

Toni Fonteyn, gemeenteraadslid

Ongeplande uitgave voor Cultureel Centrum

Het gemeentebestuur voorziet ongepland maar liefst 
400.000 euro voor nieuwe zetels, een airco en een 
betere akoestiek in het Cultureel Centrum. Begrijp ons 
niet verkeerd: we zijn zeker geen cultuurbarbaren en 
we zijn terecht trots op ons Cultureel Centrum. Maar 
laat ons eerlijk zijn: we zijn een relatief kleine gemeente 
en geen grote stad. Onze inwoners betalen het grootste 
deel van de tickets van externe bezoekers. En nu dus 
ook deze extra uitgave van 400.000 euro. 

De kerkbesturen krijgen ongeveer 1,3 miljoen euro 
toebedeeld. Hoewel in hun jaarrekeningen telkens 
dezelfde fouten terugkomen, keurt de meerderheid 
ze zonder discussie goed. Er mag hier dan wel sprake 
zijn van vertrouwen, maar we moeten wel realistisch 
blijven. De cijfers moeten kloppen.

Gebrekkige controle van kerkbesturen

Financiën niet in evenwicht

Het investeringsniveau voor de periode 2020-2025 stijgt 
van 25 miljoen euro in de oorspronkelijke plannen naar 
36 miljoen euro, 44 procent meer. Omgerekend is dat 
zomaar even een extra kost van ongeveer 700 euro per 
inwoner. En voor alle duidelijkheid: dit zijn hoofdzakelijk 
‘onverwachte’ meeruitgaven. Om haar schulden en investe-
ringen te kunnen betalen, moet de gemeente geld kunnen 
lenen op de kapitaalmarkt. Daarvoor moeten haar financiën 
in evenwicht zijn. Ook daar dreigt het volgens ons mis te 
gaan. De beslissingen van het huidige bestuur hypotheke-
ren de toekomstige investeringsruimte. Gaat deze erfenis 
het volgende bestuur volledig vleugellam maken? 

In zijn aangepaste plan voor het oorlogsmuseum 
Liberation Garden schrijft het gemeentebestuur 
letterlijk: “Het eigen aandeel van de gemeente wordt 
geraamd op 1,9 miljoen, hetgeen 600.000 euro meer is 
dan in het oorspronkelijke meerjarenplan.” Ook hier 
betaalt ú dus voor de tickets van de externe bezoekers. 
Volgens de laatste ramingen zal het totale investerings-
budget zelfs boven de 6 miljoen euro gaan. Gelukkig 
maar dat een gedeelte gesubsidieerd wordt, onder 
andere met 1 miljoen euro via minister Zuhal Demir.

Miljoenen voor oorlogsmuseum

De N-VA wou de personenbelasting verlagen om zo 
meer nieuwe inwoners aan te trekken. Dat zou ook 
een positieve invloed hebben op uw portemonnee. 
Helaas veegde de meerderheid ons voorstel zonder 
enige motivering van tafel. 

Geen verlaging van personenbelasting

Overschatting verkoop gemeentepanden

Als de gemeente haar huiswerk maakt om haar kostenplaatje 
in beeld te brengen, rekent ze ook op de verkoop van 
een aantal gemeentepanden. Daarop werd een bepaald 
verkoopbedrag geplakt, maar dat bedrag lijkt een grove 
overschatting. In de realiteit loopt de verkoop duidelijk 
niet zo vlot. Is er een plan B als er verlies geboekt wordt?

www.n-va.be/leopoldsburg
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Kerncentrales sluiten is 
vergissing van de eeuw

De Belgische kerncentrales waren in 2021 goed voor 
meer dan de helft van onze stroomproductie. Tegelijkertijd 
stoten ze amper CO2 uit. 

Het is onbegrijpelijk dat de federale regering onze goedkoopste 
en meest klimaatvriendelijke energiebron wil uitschakelen. 
Dat is de vergissing van de eeuw.

De N-VA kiest voor betrouwbare, betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energieprijzen afhankelijk zal maken van Rusland. 
De N-VA kiest voor een realistische energiemix waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.
Nog vragen over kernenergie? U vindt de antwoorden op www.kernenergie.vlaanderen.
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Elektriciteitsproductie in 2021 CO2-uitstoot in 2021
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